
TÁJÉKOZTATÓ
a 2010. június 24.-i képviselő-testületi ülésen elhangzott

interpellációkra tett intézkedésekről

Mecsériné Doktor Rozália képviselő-testületi tag 
- elmondja, hogy a szeles időjárás következtében a mozinál található kis parkban egy fa 

félig elszáradt ága okoz gondot a közlekedésben, kéri annak eltávolítását.  Egyben kéri, 
hogy a  hasonló  szeles  időjárások  után  a  Városgondnokság  figyelmesebben  végezze  a 
szokásos munkáját. 

A Városgondnokság a kiszáradt faágat eltávolította és a városban található kiszáradt  
fákat is kivágta helyükre újat telepített.

- Kéri, hogy a 8-as út Mátyás K. utcáig terjedő részén a kátyúzás történjen meg. 
A Magyar Közút Nonprofit Zrt.-vel felvettük a kapcsolatot. Tájékoztattak bennünket  

arról, hogy megvizsgálják az érintett területet és a szükséges intézkedéseket elvégzik egy 
héten belül.

- Kérdezi, hogy a MJUS vállalkozással lehetne-e tárgyalásokat kezdeményezni az ügyben, 
hogy a  körmendi  lakosok kedvezményben – pl.  Körmend kártya  – részesülhessenek a 
vidéki látogatókkal szemben.

A tárgyalások folyamatosan zajlanak a Mjus és az Önkormányzat között. Ennek egyik  
eredménye, hogy csütörtökönként a körmendiek ingyenes belépésre jogosultak. 

Köbli József képviselő-testületi tag
- Felhívja  a  figyelmet,  hogy  a  rendezett  körülményeknek  köszönhetően  egyre  több 

rendezvénynek  ad helyet  a  Rába  part.  Kéri,  hogy a  terület  energetikai  ellátottságának 
fejlesztésében nyújtson segítséget az Önkormányzat. Javaslatként elmondja, hogy Szlávik 
Csaba tulajdonában levő területen érkezik egy 20 kV-os vezeték a folyópartra, amely a 
folyó alatt áthaladva biztosítja a Rábán aluli részek energiaellátását.  Véleménye szerint 
ennek a vezetéknek a futballpálya környezetében egy trafóval történő kellő megerősítése 
biztosítani  tudna egy olyan  áramvételi  lehetőséget,  amely egyéni  méréssel  az aktívabb 
használatot  tudná  biztosítani.  Az  E-on-nal  történt  egyeztetésből  kitűnik,  hogy  ez  egy 
engedélyeztetési eljárás, de mivel közterületen halad a vezeték, közös gondolkodást kíván 
az Önkormányzattal.

Az E-On illetékes képviselőjével felvettük a kapcsolatot. Legfontosabb a pontos hely és  
a teljesítményadatok meghatározása.  Ezek nélkül az adatok nélkül nem lehet elindulni a  
megoldás felé.  Jelenleg tárgyalásokat folytatunk az E-on- nal és a teljesítmény adatok  
begyűjtése van folyamatban, hogy az esetleges rendezvények energia igényének megfelelő  
legyen.
A Kalandos Rába – élő folyó című pályázatukkal kapcsolatban jelzi, hogy jelenleg egy 
közbeszerzésben vannak túl és következő hétfőn mindenféle bizonylattal együtt le fogják 
adni  a  pályázatnak  a  jelenlegi  állapotát,  és  terveik  szerint  július  13-án  tudnak  majd 
borítékot  bontani.  A  közbeszerzés  után  augusztus  első  felében  neki  tudnak  állni  a 
tényleges munkálatoknak a Rába part fejlesztésének érdekében. 

Kárnics Ferenc képviselő testületi tag 
- elmondja, hogy a Dankó P. utcában a nagy esőzések miatt befolyik a víz az udvarokra, mivel 
azok alacsonyabban vannak, illetve nincs mindenhol megfelelő vízelvezető árok. Kéri, hogy 
ha a lakók dolga a vízelvezető árkok tisztítása, akkor az Önkormányzat szólítsa fel őket a 
feladat elvégzésére. 
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A Városfejlesztési Iroda  helyszíni bejárást követően két megállapításra jutott. Az egyik hogy 
a magáningatlanok előtti kapubejáróknál nem szabályosan 300-as áteresszel lett kiépítve a 
kapubejáró  vagy  egyáltalán  nem  használtak  átereszt  a  bejáró  kialakításánál.  A  másik  
konklúzió,  hogy  a  csapadékelvezető  árkok  be  lettek  temetve  alácsövezés  nélkül  és  oly  
kismértékű  annak  mélysége,  hogy  a  csapadékvíz  szikkasztással  történő  elvezetése  sem 
megvalósítható.
-A Rákóczi  u.  79-81.  számú társasházzal  kapcsolatban  elmondja,  hogy a  lakók korábban 
kaptak  egy olyan  ígéretet,  ha  a  terület  teljes  csatornázása  megvalósul,  akkor  a  hátsó  út 
aszfaltozása is megtörténik majd. Az érintett lakók jelezték, hogy a rákötések megtörténtek 
és várják az út szilárd burkolattal történő lezárását. 
A hátsó úttal kapcsolatban elmondható, hogy az út állapota megfelelő. Az önkormányzat az  
út felújítását ütemezve jövő évi költségvetésbe fogja beépíteni.
-A Nefelejcs utcával kapcsolatban elmondja, hogy az esővíz lefolyók be lettek aszfaltozva, 
viszont nem rendelkezik az út akkora lejtéssel, hogy egy kiadósabb esőzés után az esővizet 
levezesse a vízelvezető árkokba. Kéri, hogy a műszaki kollégák vizsgálják meg a kérdést és 
ha indokolt, akkor a kivitelezővel is egyeztessenek garanciális javítás ügyében.
Az út garanciális javítása nem megvalósítható. A Városfejlesztési Osztály helyszíni bejárást  
tartott annak megállapítása céljából,  hogy az út valójában lejt a lakóházak fele. Az Iroda a  
legmegfelelőbb megoldáson gondolkodik.

Dr. Fehér Tamás képviselő-testületi tag 
-kéri, hogy a Képúti liget útburkolatát kátyúzzák be.

Kátyúzás megtörtént.
-Elmondja,  hogy a Mátyás  K. u.  nyugati  oldalán nincs csapadékvíz  elvezető árok.  Ennek 
hiányában  a  mélygarázsok  megtelnek  vízzel.  Kéri,  hogy  az  ezzel  kapcsolatosan  folyó 
munkálatokról valamilyen felvilágosítást kapjon a Műszaki Irodától.

A Városfejlesztési Iroda helyszíni bejárás során tapasztalta, hogy az ott lakó emberek  
„elbirtokolták” a közterület azon részét ahova a csapadék elvezetést meg lehetne valósítani.  
A  Mátyás  köz  és  Mátyás  király  utca  összekötésével  zárt  rendszerben látjuk  a  probléma  
megoldását,  melyhez  a  munkálatokat  a  Körmendi  Városgondnokság  végzi,  viszont  a  
szükséges anyagokat az ott lakó embereknek kell megfinanszírozni.
-Figyelmeztet,  hogy  a  József  A.  utcának  a  Bástya  és  Rákóczi  utca  közötti  részén  a 
közvilágítás már hosszabb ideje nem működik. Kéri, hogy az illetékesek tegyenek lépéseket 
a javíttatás ügyében.

A közvilágítás javítása megtörtént. Az E-on a kábelhiba megállapítása után a hibát  
kijavította.
-Elmondja,  hogy a Rákóczi  u.  150.  sz.  alatti  ingatlanon két  elszáradt  fa található,  mely a 
szomszédos lakók bejelentése alapján balesetveszélyes. Kéri ennek megvizsgálását.

Helyszíni  bejárás  során  megállapítást  nyert,  hogy  a  két  fán  elszáradt  faágak  
találhatók.  A  balesetveszély  elhárítása  miatt  a  Városgondnokság  emberei  ezen  ágak  
eltávolítását augusztus 30.-ai határidővel elvégzik.
-Kérdezi, hogy a Körmendi Napok rendezvénysorozat keretében lesz-e fafaragó szimpózium, 
és  annak  témájára  lehet-e  javaslatokat  tenni.  Ha  lehetséges,  akkor  javasolja  a  nemzeti 
összetartozást témaként megjelölni.

Faragó  Gábor,  a  Pénzügyi  Bizottság  elnöke a  lezajlott  országgyűlési  választásokkal 
kapcsolatban jelzi, hogy a villanyoszlopokon még mindig megtalálhatók a választási plakátok. 
Kéri,  hogy egy bejárás  alkalmával  szólítsa  fel  az  Önkormányzat  a  felelősöket  a  plakátok 
eltávolítására  és  a  villanyoszlopok  eredeti  –  ragasztó  nélküli  -  állapotban  történő 
helyreállítására.   Egyben  kéri,  hogy az  önkormányzati  választások  előtt  az  induló  pártok 
képviselői  kapjanak  tájékoztatást  arról,  hogy  mennyi  ideig  maradhatnak  a  plakátok  a 
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villanyoszlopokon.
Felszólítás  kiküldése  megtörtént,  a  választási  plakátok  eltávolítása  megtörtént.  Az  

1997.  évi  C.  törvény  (választási  eljárásról)  szabályozza  a  plakátok  elhelyezésével,  
eltávolításával kapcsolatos ügymenetet: 

„A plakátot  úgy  kell  elhelyezni,  hogy az  ne  fedje  más jelölt  vagy  jelöl  szervezető  
plakátját, és károkozás nélkül eltávolítható legyen. A plakátot az, aki elhelyezte, vagy akinek  
érdekében elhelyezték, a szavazást követ  30 napon belül köteles eltávolítani.ő ”
Csák Tamás, a Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság elnöke kéri, hogy az Akác utca 
déli részén található lyukak kátyúzása történjen meg.

A kátyúzás megtörtént.

Körmend, 2010. augusztus 16.

 Horváth Péter s.k.        Forró Szilvia s.k.
 Intézményvezető              Irodavezető

Körmend Város Gondnoksága     Városfejlesztési  és  Építéshatósági  
               Iroda
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